

Privacy policy

Plans2Table - Android / iOS application

Le23RayGorbella, SASU with a capital of 150€, SIRET n°914 603 402, registered in the RCS of Antibes
Head office: 780 Boulevard Honoré Teisseire, 06480 La colle sur loup
Phone: +336 11 20 56 93
Email: le23rg@icloud.com
Represented by its president Adrien Calas.

Application editor: Le23RayGorbella, 780 Boulevard Honoré Teisseire, 06480 La colle sur loup

General :

Le23RayGorbella cares about the respect and protection of their application users' privacy. This policy aims to inform users of the Plans2Table application belonging to SASU Le23RayGorbella about its practices regarding the collect, use and share of datas required through its platform.

For residents of the State of California, this Privacy Policy is intended to comply with the *California Consumer Privacy Act* (CCPA). If there are any inconsistencies between this document and the CCPA, state law will apply. If we find any inconsistencies, we will modify our policy to comply with the relevant law.

Introduction :

This Privacy Policy applies to the following application : Plans2Table

This policy explains how the personal data of users of the Plans2Table application is collected and used. It also develops the rights of the user concerning the processing of his personal data.

Adrien Calas is responsible for the processing of personal data for external communication, if external communication is required, within the meaning of Regulation (EU) 2019/679 of April 27, 2016.

Only the datas necessary for the use of the application, which are the name of the events created by the users of the Plans2Table application, the names, first names and information of the guests of these same events provided by the user of the application Plans2Table, the photos associated with the guests provided by the user of the Plans2Table application and the email addresses, required to connect to the database of the Plans2Table application, are likely to be stored on the database attached to the Plans2Table application thanks to Firebase services. These required datas remain in the database for the use of the application and are not communicated to third parties.

No other personal data is communicated externally by the application apart from that used within the framework of the Google services mentioned below. Google is responsible for the datas that the company collects through its various services. Google, whose head office is at 1600 Amphitheater Parkway in Mountain View, California (United States), is also responsible for the processing of personal data for external communication, if external communication is required, within the meaning of Regulation (EU) 2019/ 679 of April 27, 2016.

For more information on the processing of data carried out by Google :

<https://policies.google.com/technologies/partner-sites>

<https://firebase.google.com/support/privacy>

Definitions

- Personal Data: any information relating to a directly or indirectly identified or identifiable person. In this policy, the term used will be "data" or "personal data".
- Processing of personal data : any operation involving personal data (collection, registration, extraction, modification, etc.)
- Data subjects : any individual whose personal data is being processed. In this policy, data subjects may be referred to as "the user".
- Controller : natural or legal person who determines the purpose and means of processing.
- Data Protection Officer: person appointed by the controller responsible for informing and advising the company and its employees, monitoring compliance with the Regulation, being contacted by data subjects for questions relating to their rights and to cooperate with the CNIL by being its point of contact.
- Supervisory authority: independent public authority set up by a Member State and responsible for monitoring the application of the regulations on the protection of personal data, in particular Regulation (EU) 2016/679 of the European Parliament and of the European Council of 27 April 2016 and Law No. 28-16 of 6 January 1978 as well as the texts adopted by the European Union and French legislation likely to apply to the protection of personal data processed.

Purposes of the processing of personal data

The personal data that the user will provide to the Plans2Table application, being a name, a first name and possibly information about a person, have the sole purpose of being able to place this person in a seating plan. Only users with access to the event will be able to access their personal data as part of the operation of the application. To have access to it, it is necessary that users having access to the event, give an access to the new user.

Google through its products Google AdMob, Google Analytics, Firebase (apart from the data mentioned above) and UserMessagingPlatform, is responsible for processing the data that the company collects through its services. The purpose of this data is to personalize the advertisements broadcast in the Plans2Table application and to verify their proper functioning.

For more information on the processing of data carried out by Google :

<https://policies.google.com/technologies/partner-sites>

<https://firebase.google.com/support/privacy>

Collected data

The data collected by the Plans2Table application is, as stated above, that provided explicitly by the user for the operation of the application.

They are :

- The event's name
- The name, first name and possibly an information, of a guest at an event provided by the user of the Plans2Table application

- Users email addresses
- Links and pictures linked to guests provided by the Plans2Table users

Personal datas collected

The personal data collected by the Plans2Table application is, as stated above, are provided explicitly by the user for the use of the application. They will be kept or deleted by the user. The datas present in the database will be kept for a minimum of 2 years in the database.

The datas collected in the application by the Google Analytics service are the number of users using the application, duration of use, the approximate geographical location of the terminal used and datas on the terminal used.

For more information on the use of data by Google Analytics :

<https://support.google.com/analytics/answer/11593727?hl=fr>
<https://firebase.google.com/support/privacy>.

The data collected in the application by the Google AdMob service are:

For Android : the IP address, Android advertising ID, user's product interactions, diagnostic information, and device identifier and account identifier.

For iOS : the IP address, non-user related crash logs, user related performance data such as app launch time, crash rate or power consumption, device advertising ID or other application-related device identifiers, advertising data, other user-product interactions

For more information on the use of data by the Google AdMob service:

Android <https://developers.google.com/admob/android/play-data-disclosure>

iOS <https://developers.google.com/admob/ios/data-disclosure>

The personal data collected by the third-party UserMessagingPlatform (android only) is IP address, device identifiers, user product interactions, diagnostics information, and device and account identifiers.

For more information on the use of data by the UserMessagingPlatform service:

Android <https://developers.google.com/admob/ump/android/play-data-disclosure>

Cookies

Plans2Table does not directly use cookies.

Google Analytics uses cookies if the user gives his consent. When opening and browsing the Plans2Table application, a tracking tool generates and places a cookie on the user's terminal, allowing personalized tracking.

For more information on the use of data by Google Analytics : <https://support.google.com/analytics/answer/11593727?hl=fr>.

User data tracking management

The user can select his data tracking preferences when starting the Plans2Table application for the first time or later in the application by going on the settings screen and tapping on « User tracking management » .

If the user decides to prevent Google AdMob from serving them personalized tracking, this will prevent Google AdMob from showing personalized ads in the Plans2Table application.

The receivers of the personal datas provided by the user

As part of the achievement of the aforementioned purpose(s), the datas provided by the user is only transferred to the database distributed on the Firebase service. This personal data is only there for the use of the application (managing seating plans).

Information on the transfer of personal data provided by the user

There is no transfer of personal datas by Le23RayGorbella through its application apart from the datas necessary for the operation of the Plans2Table application and the Google services mentioned above.

For more information on the processing of data carried out by Google :

<https://policies.google.com/technologies/partner-sites>

Security of personal data provided by the user

The SASU Le23RayGorbella through its president Adrien Calas, responsible for processing, undertakes to guarantee the confidentiality and security of the datas provided in the application by the user through the application use which is not intended to output data from the application.

The user of the Plans2Table application is solely responsible for the data to which he has access if he decides to use it other than by the functionality provided by the application.

User rights

In accordance with Regulation (EU) 2016/679 of April 27, 2016, the user can access personal datas concerning him, request its rectification or erasure, obtain the limitation of the processing of his data and oppose it for legitimate reasons. by sending a request to the following address: plans2table@icloud.com (prefer mail requests by sending an email from the application to allow us to find your terminal while keeping the last lines of the email) except in cases where the regulations does not allow the exercise of these rights. If the user considers that his rights have not been respected, he can lodge a complaint with the competent supervisory authority.

Complaint to the CNIL, competent control authority

The user is informed of the right to lodge a complaint with:
National Commission for Information and Liberties (CNIL)
3 Place de Fontenoy TSA 80715, 75334 Paris 07

Politique de confidentialité

Plans2Table - application Android / iOS

Le23RayGorbella, SASU au capital de 150€, SIRET n°914 603 402, immatriculée au RCS de Antibes
Siège social : 780 Boulevard Honoré Teisseire, 06480 La colle sur loup
Téléphone : 06.11.20.56.93
Mail : le23rg@icloud.com
Représentée par Adrien Calas, son président.

Editeur de l'application : Le23RayGorbella, 780 Boulevard Honoré Teisseire, 06480 La colle sur loup

Généralités :

Le23RayGorbella attache une grande importance à la protection et au respect de la vie privée des utilisateurs de son application. La présente politique vise ainsi à informer les utilisateurs de l'application Plans2Table appartenant à la SASU Le23RayGorbella quant à ses pratiques concernant la collecte, l'utilisation et le partage des informations qu'ils sont amenés à lui fournir par le biais de sa plateforme.

Pour les résidents de l'Etat de Californie, cette politique de confidentialité vise à se conformer à la *California Consumer Privacy Act (CCPA)*. S'il y a des incohérences entre ce document et la *CCPA*, la législation de l'Etat s'appliquera. Si nous constatons des incohérences, nous modifierons notre politique pour nous conformer à la loi pertinente.

Préambule :

La présente politique de protection des données personnelles s'applique à l'application mobile suivante : Plans2Table

La présente politique explique la manière dont sont collectées et utilisées les données personnelles des utilisateurs de l'application Plans2Table. Elle développe également les droits de l'utilisateur concernant le traitement de ses données personnelles.

Adrien Calas est responsable du traitement des données personnelles de communication externe, si communication externe il y a lieu, au sens du Règlement (UE) 2019/679 du 27 avril 2016.

Seule les données nécessaires à l'utilisation de l'application, qui sont le nom des événements créés par les utilisateurs de l'application Plans2Table, les noms, prénoms et informations des invités de ces mêmes événements renseignés par l'utilisateur de l'application Plans2Table, les photos associées aux invités renseignés par l'utilisateur de l'application Plans2Table et les adresses mails nécessaires pour se connecter au base de données de l'application Plans2Table, sont susceptible d'être stocké sur la base de donnée rattachée à l'application Plans2Table grâce aux services de Firebase. Ces données restent dans la base de données nécessaire à l'utilisation de l'application et ne sont pas communiqués à de tiers entités.

Aucune autre données personnelles n'est communiqué de façon externe par l'application en dehors de celle utilisées dans le cadre des services de Google cité plus bas. Google est responsable des données que la société recueille au travers de ses différents services. Google dont le siège social est au 1600

Amphitheatre Parkway à Mountain View en Californie (Etats-Unis), est aussi responsable du traitement des données personnelles de communication externe, si communication externe il y a lieu, au sens du Règlement (UE) 2019/679 du 27 avril 2016.

Pour plus d'informations sur le traitement des données effectuées par Google :

<https://policies.google.com/technologies/partner-sites>

<https://firebase.google.com/support/privacy>

Les définitions

- Donnée personnelle : toute information relative à une personne identifiée ou identifiable directement ou indirectement. Dans la présente politique, le terme utilisé sera « données » ou « données personnelles ».
- Traitement de données personnelles : toute opération portant sur des données personnelles (collecte, enregistrement, extraction, modification, etc.)
- Personnes concernées : toute personne dont les données personnelles font l'objet d'un traitement. Dans la présente politique, les personnes concernées peuvent être désignées par le terme « l'utilisateur ».
- Responsable de/du traitement : personne physique ou morale qui détermine la finalité et les moyens du traitement.
- Délégué à la protection des données : personne désignée par le responsable du traitement chargée d'informer et conseiller la société ainsi que ses employés, de contrôler le respect du règlement, d'être contactée par les personnes concernées pour des questions relatives à leurs droits et de coopérer avec la CNIL en étant son point de contact.
- Autorité de contrôle : autorité publique indépendante instituée par un État membre et chargée de surveiller l'application de la réglementation en matière de protection des données personnelles, notamment le Règlement (UE) 2016/679 du Parlement européen et du Conseil européen du 27 avril 2016 et la loi n° 28-16 du 6 janvier 1978 ainsi que les textes adoptés par l'Union Européenne et la législation française susceptible de s'appliquer à la protection des données personnelles traitées.

Les finalités du traitement des données personnelles

Les données personnelles que l'utilisateur fournira à l'application Plans2Table, composée d'un nom, d'un prénom et possiblement une information d'une personne, ont pour unique objectif de pouvoir placer cette personne dans un plan de salle. Seul les utilisateurs ayant accès à l'évènement, pourront accéder à ses données personnelles dans le cadre du fonctionnement de l'application. Pour y avoir accès, il est nécessaire que les utilisateurs ayant accès à l'évènement, donnent accès à l'évènement au nouvel utilisateur.

Google au travers de ses produits Google AdMob, Google Analytics, Firebase (en dehors des données citées plus haut) et UserMessagingPlatform, est responsable du traitement des données que la société recueille au travers de ses services. Ces données ont pour but de personnaliser les annonces publicitaires diffusés dans l'application Plans2Table et de vérifier leur bon fonctionnement.

Pour plus d'informations sur le traitement des données effectuées par Google :

<https://policies.google.com/technologies/partner-sites>

<https://firebase.google.com/support/privacy>

Les données collectées

Les données collectées par l'application Plans2Table, sont comme dit plus haut, celle renseignées explicitement par l'utilisateur pour le fonctionnement de l'application.

Elles correspondent :

- Le nom d'un évènement
- Au nom, prénom et à éventuellement une information renseignée d'un invité à un évènement par l'utilisateur de l'application Plans2Table
- Les adresses mails des utilisateurs
- Liens et image associés aux invités d'évènements renseignés par l'utilisateur de l'application Plans2Table

Les données personnelles collectées

Les données personnelles collectées par l'application Plans2Table, sont comme dit plus haut, celle renseignées explicitement par l'utilisateur pour le fonctionnement de l'application. Elles seront conservées, supprimées au regard de l'utilisateur. Les données présentes dans les base de données seront conservés à minima pendant 2 ans.

Les données recueillies dans l'application par le service Google Analytics sont le nombre d'utilisateurs utilisant l'application, durée de l'utilisation, la localisation géographique approximative du terminal utilisé et des informations sur le terminal utilisés.

Pour plus d'informations sur l'utilisation des données par Google Analytics :

<https://support.google.com/analytics/answer/11593727?hl=fr>

<https://firebase.google.com/support/privacy>.

Les données recueillies dans l'application par le service Google AdMob sont :

Pour Android l'adresse IP, l'identifiant publicitaire (annonce) Android, interactions avec les produits de l'utilisateur, informations de diagnostic et identifiants de l'appareil et du compte.

Pour iOS l'adresse IP, journaux de plantage non liés à l'utilisateur, données de performances associées à l'utilisateur telles que l'heure de lancement de l'application, le taux de blocage ou la consommation d'énergie, l'identifiant publicitaire de l'appareil ou d'autres identifiants d'appareil liés à l'application, données publicitaires, d'autres interactions utilisateur-produit

Pour plus d'informations sur l'utilisation des données par le service Google AdMob :

Android <https://developers.google.com/admob/android/play-data-disclosure>

iOS <https://developers.google.com/admob/ios/data-disclosure>

Les données personnelles recueillies par le tiers UserMessagingPlatform (android uniquement) sont l'adresse IP, l'identifiant des appareils, les interactions avec les produits de l'utilisateurs, les informations de diagnostics et les identifiants de l'appareil et du compte.

Pour plus d'informations sur l'utilisation des données par le service UserMessagingPlatform:

Android <https://developers.google.com/admob/ump/android/play-data-disclosure>

Cookies

Plans2Table n'utilise pas directement de cookies.

Google Analytics en utilise si l'utilisateur donne son consentement. Lors de l'ouverture et de la navigation sur le application Plans2Table, un outil de traçage génère et dépose un cookie sur le terminal de l'utilisateur autorise un suivi personnalisé.

Pour plus d'informations sur l'utilisation des données par Google Analytics : <https://support.google.com/analytics/answer/11593727?hl=fr>.

Gestion du suivi des données de l'utilisateur

L'utilisateur peut exprimer ses préférences en matière de suivi de données au premier démarrage de l'application Plans2Table ou plus tard dans l'application en se rendant sur le bandeau de l'application et en cliquant sur « Gestion du suivi de l'utilisateur ».

Si l'utilisateur décide d'empêcher Google AdMob de lui proposer un suivi personnalisé, cela empêchera Google AdMob de diffuser des annonces personnalisées dans l'application Plans2Table.

Les destinataires des données personnelles fournies par l'utilisateur

Dans le cadre de la réalisation de la (ou des) finalités précitée(s), les données fournies par l'utilisateur ne sont transféré vers la base de donnée distribuée sur le service Firebase. Ces données nominatives ne sont là que pour le fonctionnement de l'application (gérer des plans de salle).

L'information quant au transfert des données personnelles fournies par l'utilisateur

Aucun transfert de données personnelles n'est réalisé par Le23RayGorbella au travers du fonctionnement de son application en dehors des données nécessaires au fonctionnement de l'application Plans2Table et des services de Google cité plus haut.

Pour plus d'informations sur le traitement des données effectuées par Google : <https://policies.google.com/technologies/partner-sites>

La sécurité des données personnelles fournies par l'utilisateur

La SASU Le23RayGorbella au travers de son président Adrien Calas, responsable du traitement, s'engage à garantir la confidentialité et la sécurité des informations renseignés dans l'application par l'utilisateur au travers du fonctionnement de l'application qui n'a pas vocation à faire sortir les données de l'application.

L'utilisateur de l'application Plans2Table est seul responsable des données auquel il a accès s'il décide de l'utiliser autrement que par la fonctionnalité prévue par l'application.

Les droits de l'utilisateur

Conformément au Règlement (UE) 2016/679 du 27 avril 2016, l'utilisateur peut accéder aux données personnelles le concernant, en demander la rectification ou l'effacement, obtenir la limitation du traitement de ses données et s'y opposer pour motif légitime en adressant une demande à l'adresse suivante : plans2table@icloud.com (*favoriser toute demande en envoyant un mail depuis l'application pour nous permettre de retrouver votre terminal tout en gardant les dernières lignes du mail*) sauf dans les cas où la réglementation ne permet pas l'exercice de ces droits. Si l'utilisateur estime que ses droits ne sont pas respectés, il peut formuler une réclamation auprès de l'autorité de contrôle compétente.

Réclamation auprès de la CNIL, autorité de contrôle compétente

L'utilisateur est informé du droit d'introduire une réclamation auprès de :

Commission Nationale de l'Information et des Libertés (CNIL)
3 Place de Fontenoy TSA 80715
75334 Paris 07